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Woclawek, 4 siemnia 2017 r.

Pan

Jacek Bulawa

Radny Rady Miasta

MM.,*,!o 0$, loll "/ar.!:/f{/ffir
w zwlqzku z Pana interpelaciqmigdzysesyjnqw sprawie spotkania z trenerami w celu wykozystania

sali gimnastyczneiw budynku po dawnym Gimnazjum nr g do cel6w treningowych, informujq, 2e obiektjest
obecnie wykotzystywany w prowadzonych remontach instytucji samozEdowych (Miejskiego osrodka
Pomocy Rodzinie oraz Poradni Psychologiczno - Pedagogicznei), a w nastgpnej kolejnosci sam tak2e
zostanie poddany pracom remontowym (m.in. wymiana gzejnik6w i malowanie). Zakoriczenie prac powinno
nastqpi6 do drugiej polowy pzyszlego roku.

Jednoczesnie informujg, 2e Pana propozycja odnoSnie wsparcia lokalowego takich dyscyplin jak:
judo, karate i tenis stolowy oraz konsultacji z trenerami klub6w reprezentuiqcych te dyscypliny wymaga
uszczegolowienia. Jesli chodzi o judo, jak zapewne pan wie, w dyscyplinie tej specjalizujqsiq we woclawku
tzy kluby: Miejski Klub sportowy olimpijczyk, wtoctawski Klub sportow walki oraz woclawskie
Towazystwo Judo. Jedynie ze strony pieruszego pojawily sig sygnaly o niewystarczaiEcym zapleczu
lokalowym. Pozostale kluby dotychczas nie zglaszaly tego rodzaju postulatow. uzqd Miasta podejmuje
dzialania w celu zapewnienia warunk6w lokalowych zgodnych z 2yczeniem klubu. Du2e znaczenie
w zaspokojeniu tych potzeb ma trwaiqca modernizacja obiektow osrodka sportu i Rekreacji. pzyiqte
projekty modernizacji obejmujE stwozenie warunk6w dla wykozystania doswiadczenia i potencjalu MKS
Olimpijczyk, wtym wybitnej zawodniczki itrenerki- paniAnety Szczepafrskiej.

Karate reprezentuje w naszym mieScie kilka stowazyszeri. Zdecydowana wigkszosc to nurt karate
tradycyjnego, sq to: Akademia Karate Tradycyjnego centrum wloclawek, Akademia Zdrowia i Karate
Tradycyjnego, Instytut Karate Tradycyjnego oraz wtoclawski Klub Karate Tradycyjnego. Karate kyokushin
uprawiane iest w Klubie Sport6w Walki Wloclawek oraz Woclawskim Klubie Karate Kyokushin. Kluby te
kotzystaiq z licznych obiekt6w prywatnych i samozqdowych (w tym osiR i szkoly). Dotychczas te2 2aden
nie zglaszat problemow zwiqzanych z warunkami lokalowymi. podobnie w pzypadku tenisa sto.lowego,
kt6ry w rywalizacji sportowej reprezentuje Uczniowski Klub S portowy 22. Klub kozysta z obiekt6w Osrodka
Sportu i Rekreacji, dotychczas tez nie zglaszal jakichkolwiek sugestii w sprawie zmiany warunk6w
lokalowych.


